
 

Vanuit het college 
‘Ik kan u melden dat we het verantwoord vinden om de 
stappen te zetten die we twee weken geleden in de 
routekaart aangekondigd hebben’, zei premier Rutte. 
‘Nederland gaat weer langzaam open’, schreven de media 
vanmorgen. Het Osse college volgt alle ontwikkelingen 
rond onderwijs, horeca, cultuur, bewegen en speelt daar 
direct op in. Hieronder weer de hoofdlijnen uit het Osse 
beleid. De volgende nieuwsbrief verschijnt op 3 juni.  
 

Toezicht en handhaving en veiligheid 
 
Drukker, maar geen excessen 
De afgelopen week hebben we geen excessen gezien. 
Hoewel het steeds drukker wordt, houden de meeste 
inwoners en ondernemers zich goed aan de maatregelen. 
 
Zichtbaar handhaven 
Vooruitlopend op de versoepelingen van de maatregelen 
blijven de handhavers deze maand goed zichtbaar in het 
centrum van Oss. We zorgen ervoor dat op de drukke 
groene plekken de bezoekers de maatregelen in acht 
blijven nemen. We blijven ook alert op eventuele 
jeugdoverlast.  
 

Economie 
 
Mogelijkheden extra terrassen 
Samen met Centrummanagement bekijken wethouders 
Van Orsouw en Den Brok welke ruimte er is voor extra 
terrassen. Dat geldt voor ondernemers die al een terras-
vergunning hebben. Zij inventariseren beschikbare ruimte. 
We volgen nauwkeurig alle nieuws rond richtlijnen vanuit 
het kabinet en de Veiligheidsregio over hoe ondernemers 
hun terrassen straks in moeten richten.  
 
Veilig gebruik openbare ruimte 
Voor het centrum ontwikkelen we ook een voorstel hoe de 
openbare ruimte gebruikt kan worden, zodat mensen er 
veilig op 1.5m afstand van elkaar kunnen bewegen. Hierbij 
houden we ook rekening met calamiteitenroutes, de markt 
en andere functies die ruimte nodig hebben. Dit voorstel 
brengt ook in beeld welke extra ruimte er beschikbaar is in 
het centrum, voor bijvoorbeeld verruiming van terrassen.  

 
Vrijstelling precariobelasting 
Het college van B&W besloot op 19 mei de horeca in de 
periode 1 maart tot 1 september vrij te stellen van 
precariobelasting. De vrijstelling geldt ook voor de extra 
terrasruimte die na 1 juni nodig is om te voldoen aan de 
1,5 meter norm.  
 
Ondernemersenquête corona Oss 
De gemeente stuurde de Osse ondernemers op 13 mei een 
uitgebreide enquête. Hierin vragen wij onze ondernemers 
welke invloed de coronacrisis heeft op hun bedrijf en in 
hoeverre de maatregelen van de rijksoverheid daar bij 
helpen. Zo kunnen wij beoordelen hoe wij onze bedrijven 
de komende tijd zo goed mogelijk kunnen ondersteunen. 
Omdat de situatie snel verandert, peilen wij voorlopig de 
situatie iedere maand.  
De enquête staat tot en met 28 mei open. De respons is nu 
al bijzonder hoog. Binnen twee dagen vulden 193 
ondernemers de enquête in. Zij namen ook de tijd om de 
open vragen in te vullen. Daar zijn wij blij mee, omdat dit 
voor ons extra waardevolle informatie biedt. Wij hopen op 
nog hogere respons en zullen de enquête actief onder de 
aandacht blijven brengen van onze bedrijven. 
Wij delen met u de resultaten op uiterlijk 3 juni, als 
informatie voor het Coronadebat van 4 juni. 
 
Veerkrachtig Oss 
We mogen trots zijn op de veerkracht die bedrijvig Oss laat 
zien. Daarom op diverse media deze uiting. 
https://www.linkedin.com/posts/frank-den-brok-
4b4791b_we-zijn-er-nog-lang-niet-veel-bedrijven-activity-
6664855892929896448-mLnc 

 
Sociaal domein 
 
Stand van zaken Tozo 
Tot en met 15 mei dienden 1591 zelfstandig ondernemers 
een Tozo-aanvraag in (Tijdelijke Overbruggingsregeling 
Zelfstandig Ondernemers). Werk & Inkomen handelde 
hiervan tot nu toe 1470 aanvragen af. 
In dezelfde periode dienden 79 zelfstandig ondernemers 
een Tozo-aanvraag in voor een lening bedrijfskapitaal. 
Hiervan zijn tot nu toe  34 aanvragen afgehandeld. 
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De Tozo-regeling wordt vanaf 1 juni met drie maanden 
verlengd. Het kabinet stelt dan waarschijnlijk de 
partnertoets verplicht. 
 
Regionale samenwerking Wmo 
In het regionaal portefeuillehoudersoverleg Wmo Brabant 
Noordoost-oost hebben de bestuurders  afgesproken om 
samen te werken bij de nazorg. Gemeenten zijn lokaal met 
partners in gesprek over wat we verwachten aan extra of 
andere ondersteuning voor welzijn en zorg. Wat zijn 
de  (langdurige) gevolgen van corona? Hoe gaan we in de 
Wmo met dit soort vragen om? Waar nodig maken we 
gezamenlijk afspraken met onze zorgpartners.  
 
Onderzoek gezondheid en luchtkwaliteit in Brabant 
Inwoners en bestuurders vragen zich af of er een verband 
is tussen COVID-19 en de omgeving en luchtkwaliteit. Ze 
zagen die samenhang eerder  bij q-koorts. De minister van 
LNV heeft het RIVM formeel gevraag om een voorstel te 
maken voor een onderzoek naar de relatie tussen 
luchtkwaliteit en COVID-19. De Brabantse GGD-en 
overleggen met het RIVM en het Kennisplatform 
Veehouderij en humane gezondheid. Wethouder Johan 
van der Schoot neemt namens Oss deel aan het regionale 
overleg, het zogenoemde ‘Poho Duurzame Leefomgeving’, 
dat dit onderzoek voor onze regio coördineert.  
 
Onderwijs en kinderopvang 
Sinds 11 mei zijn de kinderdagverblijven en het speciaal 
onderwijs weer open.  De basisscholen gingen op 11 mei 
gedeeltelijk open.  
De schoolbesturen geven op verschillende manieren 
invulling aan de heropening. De BSO is weer open voor 
kinderen die normaal gesproken ook naar de BSO gaan. De 
noodopvang sinds 11 mei is alleen bedoeld voor kinderen 
met ouders in vitale/cruciale beroepen. De noodopvang zal 
niet meer nodig zijn voor kwetsbare kinderen. Het grootste 
deel van de kwetsbare kinderen gaat namelijk naar 
speciaal onderwijs, en deze scholen zijn weer volledig open 
gegaan. Andere kinderen kunnen weer deels naar school, 
waardoor noodopvang voor deze groep (waarschijnlijk) 
niet meer nodig is.   
 
 

Mia Vervoort Fonds  
Op Facebook een Interview met wethouder Kees van 
Geffen naar aanleiding van het opgerichte Mia Vervoort 
Fonds. “We zijn allemaal verantwoordelijk en moeten het 
samen oplossen.”  
https://www.facebook.com/QuietOss/posts/16422811840
2760  
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